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What’s the secret to becoming a millionaire?

For years people have asked David Bach, the national bestselling author of Smart
Women Finish Rich , Smart Couples Finish Rich, and The Finish Rich Workbook ,
what’s the real secret to getting rich? What’s the one thing I need to do?

Now, in The Automatic Millionaire , David Bach is sharing that secret. 

The Automatic Millionaire starts with the powerful story of an average American 

couple--he’s a low-level manager, she’s a beautician--whose joint income never
exceeds $55,000 a year, yet who somehow manage to own two homes debt-free, put
two kids through college, and retire at 55 with more than $1 million in savings. Through
their story you’ll learn the surprising fact that you cannot get rich with a budget! You
have to have a plan to pay yourself first that is totally automatic, a plan that will
automatically secure your future and pay for your present.

What makes The Automatic Millionaire unique:

You don’t need a budget

You don’t need willpower

You don’t need to make a lot of money 

You don’t need to be that interested in money

You can set up the plan in an hour

David Bach gives you a totally realistic system, based on timeless principles, with
everything you need to know, including phone numbers and websites, so you can put
the secret to becoming an Automatic Millionaire in place from the comfort of your own
home. 

This one little book has the power to secure your financial future. Do it once--the rest is
automatic!
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昨天读完了，有收获，尽管没有想象中的大。作者的经验基于美国，所以这本书的实践
性的特点大多在国内无法适用，即使是在美国，他书中的核心内容关于购房这块也早已
过了红利期，因为该书出版时间较早，所以如果国人早年就看到这本书并时间的话，一
定会回来打五星吧，我看得比较晚，所以只能给三星。之所以最后打四星，是因为它在
书的中后部分谈了一些观点、提及了一些概念让我觉得有学习到，比如他有谈到Tithin
g的概念，即将收入的十分之一拿出来捐赠，具体的情况可以是捐赠出1-10%的收入，
捐到一些慈善基金。如果你没有钱，也可以通过捐献自己的时间和才能来从事慈善事业
，比如不定期去参与一些志愿者活动等等，这些很多都是我想做，但没有找到合适途径
参与的事情，今年一定要行动起来才行。

-----------------------------
讲的东西我都懂，所以我不给高分。而且对于房产这个，我觉得我有更高级的理论。
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